
Dagsorden og Referat

Vedrørende: 20190924 Dagsorden og referat Mødedato:
24.09.2019
17 - 18

Deltagere: Mikkel, Lene, Emil, Lise, Mogens, Rikke, Lars, 
TMA, BHH, EMØ, AHA, BBO

Afbud: Emil, Rikke, Lars

Referent: BBO

Kopi til:

Sted: Vestermarken

Bemærk at der ikke er forplejning på mødet. Mødet er forsøgt afholdt på 
en time, pga. det ekstraordinære møde i sidste uge. Giv evt. plads til en 
mindre overskridelse.
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Holsteinsgade 43
8300 Odder
Tlf. 8780 3600
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Sags Id. S2019-6442

Sagsbeh.
Susanne Bruun
Tlf. 8780 3600
susanne.bruun@odder.dk
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NR: INDHOLD: TID SAGSBE-
HANDLING:
Beslutning 
(B)
Drøftelse 
(D)
Orientering 
(O)

AN-
SVAR-
LIG: 

FORBERE-
DELSE: Hvad må 
vi andre gøre for 
at være forbe-
redt?

REFERAT:

1 Godkendelse af dagsorden Punkt 2 udgår. 
Økonomi gennemgås kort som nyt punkt 2A
Nyt punkt 7. Høringssvar vedr. Odder kommunes Kulturstrategi

2 Nyt fra elevråd. 
Skovbakken er ikke helt på plads, 
ved endnu ikke om der er deltagelse 
fra Vestermarken.

10 min Udgår

2A Økonomi Erik gennemgår den økonomiske oversigt, med udgangspunkt i de seneste 
beregninger jf. sidste bestyrelsesmøde herunder Årsager til forøgelse af 
underskud, Handleplan 2019, Tiltag på Vestskolen.
I Odder ser det desværre ud til faldende elevtal fremadrettet, hvilket vil be-
tyde en reducering af tildeling. Det betyder, at det fælles skolevæsen i Odder 
kommer til at skulle spare igen.
Forældre kommentar: Det ser ud som om, at kommunen gerne vil udvikling, 
men det ser nærmest ud som afvikling set fra skolen og forældrenes side 
med de økonomiske besparelser, som skolen ”udsættes for”.
Utryghed/usikkerhed fra medarbejdernes side, en følelse af at man skal 
spare igen, at der ikke er samme grundvilkår som tidligere. 
Ledelsen har tilkendegivet, at man er indstillet på en dialog omkring lærer-
nes tilstedeværelsespligt. Dette udspil er nu hos lærerne.

3 Opfølgning på borgermødet. 15 min Mikkel 
og Emil

Politisk velvilje fra flere politikere, om at fjerne skolernes økonomiske under-
skud og derved nulstille gæld.
Udgangspunkt fra alle politikere var børn og unge politik. 
Grundpræmis er dog at budgetterne ikke holder. 
En udfordring at der blandt politikerne måske ikke bliver set på de faktuelle 
tal, men på ”gamle” tal, hvilket gør at det ikke er en reel virkelighed, der bli-
ver tegnet.
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4 Beslutning om fremgangsmåde ift. 
nye kandidater til skolebestyrelsen 10 min

Mik-
kel/EM
Ø

Der er tre forældre som gerne vil stille op til skolebestyrelsen.
Erik og Mikkel inviterer til møde med de interesserede om procedure og 
fremadrettede aftaler.

5 Drøftelse af årets arbejde og arbejde 
herunder lovpligtige principper 15 min Mikkel

Mikkel gennemgår årshjul og vores arbejde med principper mm. 
Fremadrettet kan der arbejdes med skoledagens opbygning, herunder didak-
tiske og pædagogiske overvejelser (jan-feb).
Digital dannelse – herunder principper for brug af digitale devices. Vi gør 
overvejelser over, hvordan og hvem der evt. kan inddrages i arbejdet. Dette 
emne er på som et punkt til næste møde.

6 Meddelelser 
- udearealer på Skovbakken 5 min

Der er sendt kontrakter til de firmaer, som skal stå for anlægning af udearea-
ler og arbejdet går i gang i løbet af efteråret.

7. Høringssvar Odder kommunes 
Kulturstrategi

Høringssvar Odder kommunes Kulturstrategi

8 Evt. 
5 min

Forældre repræsentant til forældremøde: det var fint at være til fælles møder 
for hele indskolingen og for årgangene. 
Opmærksomhedspunkt omkring lektionslængde og spisetid/spisepause.
AULA – er skolerne parate til at overgå til Aula fra Intra?
Som udgangspunkt går skolen over til Aula i uge 43.

Næste bestyrelsesmøde d. 30/10 på afd. Skovbakken
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